



Referat bestyrelsesmøde den 2. juli 2024

Til stede: Flemming, Thomas, Anne-Mette, Lene, Lisbeth og Gitte

Afbud: Helle

Referent: Lisbeth

Dagsorden	Referat
1. Økonomi	Halvårs regnskab er rundsendt, og der er et overskud på små 60.000. Beholdninger verificeret Flemming og Lene sørger for bankadgang til Flemming.
2. Nyt fra udvalg <ul style="list-style-type: none">- Udstillingsudvalg- Sporudvalg- Medieudvalg- Mentalbeskrivelsesudvalg- Rallyudvalg	Vejledning efterspørges til hjemmesiden Camping i forbindelse med Ringsted, vi er ikke sikre på vi kan komme ind før kl. 18. Intet nyt fra spor Savner tilbagemelding omkring overslag på fremadrettet blade. Lisbeth får sat et online møde i kalenderen. Intet nyt fra mentalbeskrivelsesudvalg Der arrangeres rallyprøve i forbindelse med dobbeltudstillingen i Ringsted.
3. Nyt fra formanden	Intet nyt fra formanden
4. Sager til behandling <ul style="list-style-type: none">- Hanhundeliste	Forespørgsel om Hanhundeliste på hjemmesiden, det er besluttet at det står racerepræsentanten frit for at lave en hanhundeliste på deres races side, det skal være gratis og kun for medlemmers hunde, det er racerepræsentantens ansvar at opdatere og sørge for at vedligeholde den. Bestyrelsen



<p>- Pomeranian</p> <p>- Sort Spids - klubchampion</p>	<p>udarbejder en skabelon, således at listen fremstår ens på alle racer.</p> <p>Pomeranian har rettet henvendelse omkring en evt. tilbagevending til Spidshundeklubben, Flemming kontakter KSS.</p> <p>Svaret er gennemgået, og der er enighed om at klubchampionater kun er for klubbens racer, ligesom BIS-ring også kun er for klubbens racer.</p>
<p>5. Hvalpekøbere – Kontingentrabat/hvalpegavekort</p>	<p>Gælder kun hvalpekøbere, som ikke har været medlem af Spidshundeklubben indenfor det sidste år inden indmeldelse fra opdrætter.</p> <p>Kontingentrabat kan ydes i henhold til Spidshundeklubbens love.</p>
<p>6. Velkomstbrev - Skabelon</p>	<p>Udkast er lavet, der mangler link til forretningsorden.</p> <p>Der udarbejdes et velkomstbrev til hvert enkelt udvalg, som tilpasses udvalget, Lisbeth arbejder videre med dette.</p>
<p>7. Eventuelt</p> <p>- Racerepræsentantmødet</p> <p>-</p>	<p>Der laves et skriv, der udsendes til alle racerepræsentanter, om mødet og hvordan racesiderne fungerer fremadrettet, samtidig laves et skriv om adgang til Conventus og deres medlemmer.</p> <p>Der udsendes en fællesmail, hvor racerepræsentanten bedes bekræfte modtagelsen til Thomas.</p> <p>Såfremt de ikke reagerer fremsendes der alternativ besked.</p> <p>Certifikatudstilling medsendes sammen med reglerne for udbetaling af racetilskud.</p> <p>Hanhundeliste skabelon – tilbagemelding.</p> <p>Der skal laves et opsamlingsmøde</p> <p>Til næste fysiske møde</p> <p>Hvordan får vi aktiveret vores racerepræsentantskab bedre</p> <p>Hvordan får vi plejet vores racerepræsentantskab bedre</p>



<ul style="list-style-type: none">- Hjælpergruppe- Certifikat udstilling	Thomas har lavet gruppen på facebook, tilbagemelding ønskes Der er udarbejdet pdf fil, som ser ud til at virke, den lægges op på hjemmesiden.
8. Opgaveliste	Opgavelisten gennemgået og opdateret
9. næste møde	1/9 2024 kl. 10.00 – Hos Thomas/eller Thomas arbejde 30/9 kl. 19.30 – Online møde 27. oktober kl. 10.00 hos Lene